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RAHVA HÄÄLUUDIS

Rahvastikuregistri seaduse ko-
haselt on isik kohustatud hoo-
litsema enda ja oma alaealiste 
laste ning eestkostetavate elu-
koha aadressi õigsuse eest rah-
vastikuregistris. Uude elukohta 
asumisel peab 30 päeva jooksul 
teatama sellest elukohajärgsele 
kohalikule omavalitsusele.
Kuna paljude riigi ja kohaliku 
omavalitsuse poolt pakutavate 
teenuste, samuti mitmesuguste 
soodustuste ja toetuste saami-
sel on määravaks isiku rahvas-
tikuregistrijärgne elukoht, võib 
isik või tema pereliige nendest 
ebatäpsete elukoha andmete 
tõttu ilma jääda. 
Elukoha aadressi registreerimi-
seks või kontrollimiseks tulla 
Jõgeva linnavalitsusse, Suur 5 
III korrus, majanduse peaspet-
sialisti kabinetti või helistada 
tel 777 6532. 
Nüüd saab elukohateate aval-
dust esitada ka Internetis rii-
giportaali e-riik kaudu.
Lisaks tavapärastele vastuvõ-
tuaegadele on võimalik oma 
elukohta registreerida  27. det-
sembril kell 9.00-12.00 ja 13.00-
17.00.

AIME RÜNDVA,
linnavalitsuse 

majanduse peaspetsialist
776 6532

Aastavahetuseks elu-
kohaandmed õigeks

Alates uuest aastast võimaldab 
Jõgeva linn esimesena Eestis 
kõikidele 6. klassi tütarlastele 
vaktsineerimise HPV viiruse 
poolt põhjustatud emakakae-
lavähi vastu. Vaktsiin kompen-
seeritakse linna elanikeregistris 
olevatele tütarlastele, kelle va-
nemad selleks soovi avaldavad.
Otsus võeti arutlusele Jõgeva 
arstide ettepanekul ning selle 
kiitis heaks linna sotsiaalko-
misjon. Vaktsiinikuur koosneb 
kolmest doosist ja läheb linna-
valitsusele maksma 4830 kroo-
ni ühe tütarlapse kohta. Kokku 
õpib täna Jõgeva linna 6. klassi-
des 40 tütarlast, kes on kantud 
Jõgeva elanike registrisse. Jõ-
geva linnapea Viktor Svjatõšev 
põhjendas erakorralist otsus 
järgmiselt: „Kui meil on olemas 
vaktsiin emakakaelavähi vastu, 
ei tohi tekkida olukorda, kus 
see jääb kellelgi tema majan-
duslikust seisukorrast lähtuvalt 
saamata.“

Linn kompenseerib 
tütarlastele vaktsi-
neerimise 

Jõgeval kuulutati Eestile jõulurahu
EELK peapiiskop Andres 
Põder kuulutas 11. detsembril 
linna jõulukuuse juures Eestile 
jõulurahu. Lisaks vaimulikele 
olid kohale kutsutud ka Eesti 
linnapead maakonna omavalit-
suste juhid ja riigikogu liikmed. 
Sündmusel laulsid Jõgeva 
Kammerkoor ja meeskoor 
Mehis.

Jõulurahu väljakuulutamisele 
Eestimaal pani rohkem kui 
350 aastat tagasi aluse kunin-
ganna Kristiina. 1993. aastal 
taastas selle tava president 
Lennart Meri.
“Saame täna osa ühest tore-
dast ja soojast sündmusest, 
mis muudab meie halli ar-
gipäeva päikeselisemaks ja 
südamlikumaks,” ütles Jõge-
va linnapea Viktor Svjatõšev 
avakõnes enne jõulurahu väl-
jakuulutamist. 

Palju ilusaid soove
Eesti Evangeelse Luterliku 
kiriku peapiiskop Andres Põ-
der ütles jõulurahu väljakuu-
lutamisel, et rahusoov peitub 
inimsüdametes, tervitustes, 
üleskutsetes ja traditsiooni-
des. 
“Uue Testamendi kauniks 
tervituseks kujunesid sõnad 
“armu teile” ja “rahu”. Kas ei 
võiks me just nõnda tervita-
da üksteist sel jõuluajal ja ka 
tuleviku-Eestis,” ütles pea-
piiskop. Pärast kogu Eestile 
jõulurahu väljakuulutamist 
süütasid peapiiskop ja Jõgeva 
linnapea jõulurahu tule linna 
jõulukuusel. 
Järgnesid pidulikud sõnavõ-
tud ja kontsert kultuurikes-
kuses, kus esinesid Jõgeva 
Gümnaasiumi segakoor, di-
rigent Maret Oja ja Arsise 
noorte  kellade ansambel, di-
rigent Aivar Mäe. 

Mida arvate kodulinnas 
jõulurahu väljakuulutami-
sest ja jõululinna tiitlist?

Mis saab 
mul jõulu-
rahu väl-
jakuuluta-
mise vastu 
olla! Mulle 
m e e l d i b . 
M ö ö d u -
nud aastal 

tuli jõulurahu väljakuuluta-
misele suur rahvamass kok-
ku, kuid tänavu on ilm vih-
mane. Jõululinnas on palju 
tehtud ja pidevalt tehakse 
juurde. Praegugi siin ehitus 
pooleli. Kevadel,  linna aas-
tapäeval, tasub tulla vaata-
ma, mis siin tehtud on.

Jaan, pensionär

M u l l e 
meeldib, 
et siin 
jõulurahu 
välja kuu-
lutatakse. 
Minu pä-
rast võiks 
seda teha 
k õ i k i -
des väikelinnades. Arvan, 
et see on inimestele vajalik, 
vähemalt ilus on. Jõululinn 
annab linnale eripära, mulle 
meeldib, kui on mingisugu-
ne visioon ja midagi ka te-
hakse. See on põhiline. Lin-
na kaunistustele lisaks võiks 
ka lund olla. 

Agur, ohvriabi töötaja

M ö ö d u -
nud aas-
tal käisin 
s a m u t i 
jõulurahu 
väl jakuu-
l u t a m i -
sel, mulle 
m e e l d i b . 
Kui meie 
linnas selline asi toimub, siis 
tuleb küll kohale tulla. Jõu-
lulinna teevad jõululikuks 
päkapikud, kes siin ringi lii-
guvad. Aga linna jõulukau-
nistustel võiks küll mingisu-
gune ühtne joon olla, praegu 
on liiga kirju ja kirev. Võiks 
olla näiteks sarnastes vär-
vides või ühesuguste kuu-

lidega või 
mustritega. 
Praegu on 
liiga palju 
e r i n e v a i d 
e lemente . 
Lastes teki-
tab jõulu-
linn suurt 

elevust ja mitte ainult Jõgeva 
lastes. Jõuluvana kirju tuleb 
üle Eesti hästi palju kokku. 
Ja lapsed saavad hästi palju 
oma kooridega esineda, tä-
helepanu on suurem. Üritusi 
on palju. Igal pühapäeval on 
advendiüritused. 

Kätlin, õigusbüroo töötaja
Kaire, lastekaitsetöötaja

Rahu ja 
hingamist 

jõuluajaks, 
ilusaid 

algusi uuel 
aastal!

Jõgeva Linnavolikogu
Jõgeva Linnavalitsus

EELK peapiiskop Andres Põder süütas jõulurahu väljakuulutamise auks linna jõulukuusel küünla.

Väljaandja: OÜ Vali Press
48106 Põltsamaa, Pajusi mnt. 22
Tel. 776 8871

Peapiiskopile idee 
meeldib

Mida peapiiskop arvab  väike-
linnas kogu Eestile jõulurahu 
väljakuulutamisest?
“Iseenesest on see päris tore ja 
tervitatav, et Jõgeva on võtnud 
endale ühe päris suure mis-
siooni koondada inimesi, olla 
ühendajaks üle Eestimaa ja 
seda head sõnumit ka siit väl-
ja läkitada. Ja kui seda tehak-
se veel ka kusagil mujal, siis 
seda parem. Jõululinnale aga 
sooviksin ma, et jõuluvana sel-
gitaks kõikide jõulutraditsioo-
nide juuri,” rääkis peapiiskop 
valgustades mõne sõnaga ka 
ajalugu, kust jõuluvana üldse 
alguse sai. Põder selgitas, et 
kuna jõuluvana toob rõõmu ja 
rahu, siis seostub ta kahtlema-
ta ka kristliku sõnumiga. “Kui 
siin selline traditsioon jätkub, 
on väga tore.” 
Mis aga puutub lumeta jõulu-
desse, siis mäletab peapiiskop 
ka enda lapsepõlvest aegu, 
mil kolmel talvel suuski alla ei 
saanud, ja usub, et ka nüüd on 
millalgi taas tulemas pakase ja 
lumega talv.

 Eestimaa armsamaks
Praost Joel Luhamets oli see, 
kes oli vahendajaks Jõgeva lin-
na ja peapiiskopi vahel, paludes 
vaimulikku Jõgevale jõulurahu 
väljakuulutamist toimetama. 
Tseremoonial osalenud Lu-
hamets nimetab seisu natuke 
problemaatiliseks, kuna jõulu-
rahu on tavaliselt välja kuulu-
tatud jõululaupäeval. 
“Ilmselt tuleks teha tugevat 
tööd, et rahvas jõuaks jälle 
jõulu juurteni ja selle rahu si-
suni ja rahusõnumi lähedale. 
Ma usun, et see on ainult hea, 
et kõik jõud rakenduvad. See 
on linna poolt väga ilus ette-
võtmine.  See, et väikelinnades 
suured sündmused toimuvad, 

on eriti tähtis. Sellised ilusad 
asjad peaksid igal pool üle 
Eestimaa olema, see muudaks 
meie maa palju armsamaks,” 
avaldas Luhamets. 
Luhamets lisas, et Eestis on 
terve rida pealinlasi, kes ar-
vestavad, et pealinn ongi Ees-
timaa, ja mõnikord on kau-
gemad Eestimaa kandid seda 
valusalt tundnud. Just sellised 
sündmused nagu Jõgeval on 
otsekui palsamiks ja see näi-
tab, et ilusad ja südamlikud as-
jad toimuvad Eestis igal pool.

Külm linn, kuid soojad 
südamed

Jõulukuu esimesel laupäeval 
peetakse Jõgeval puupäeva. 
Sellele järgnevad advendiküü-
nalde süütamine ja jõulurahu 
väljakuulutamine. 
“Üle Eesti jõulurahu välja-
kuulutamine Jõgevalt on meie 
väikelinnale tunnustuseks. 
Oleme endid välja kuulutanud 
külmalinnana, kuid inimeste 
südamed on siin väga soojad. 
Tahame seda soojust jagada 
ka teistega, et jõulukuul oleks 

kõigil killuke rõõmu. Rõõm 
jagades ei vähene, vaid aina 
kasvab,” räägib linnapea.
Ka jõulupealinn on rahva poolt 
kiiresti omaks võetud.
“Möödunud aastal käis linnas 
jõuluvana juures üle tuhande 
lapse. Samuti on meile saa-
bunud kogu Eestimaalt üle 
tuhande kirja. Palju on meie 
tegevuse kohta tulnud ka tä-
nukirju. See teeb rõõmu, kuid 
seab ka väga suured kohustu-
sed. Lastele tuleb teha kõike 
südamega, et nad siit rõõmsa-
na lahkuksid ja jõuluvanasse 
usuksid,” räägib linnapea, lisa-
des, et senini on see ka õnnes-
tunud. Lapsed on jõululinna 
omaks võtnud. 
Paljude inimeste sooviks on 
Jõgeval teemapargi väljaaren-
damine, kus on jõuluvana 
aastaringne kodu ja kus lastele 
saab tegevust pakkuda aasta 
ringi. 
“Suured tänud siin kultuuri-
keskuse rahvale. See töö, mida 
nad teevad, on fantastiline,” on 
linnapea rahul.

ÜLLE LÄTTE
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Jõgeva on Eestimaa jõuluvana kodulinn. Siin saame  täna 
taas osa ühest toredast ja soojast sündmusest, mis muudab meie 
halli argipäeva rõõmsameelsemaks, päikeselisemaks, südamli-
kumaks.

Oma veendumustest lähtuvalt  on inimesed aegade jooksul 
rikastanud kalendrit paljude tähtpäevade ja pühadega. Erilise 
pidulikkuse ja soojusega  tähistame me aga jõule. 

Heaks jõuludega seonduvaks tavaks on  juba sadu aastaid  
olnud jõulurahu väljakuulutamine. Oma olemuselt  kutsub jõu-
lurahu üles üleüldisele leppimisele, kutsub otsima ja leidma nii 
endas kui  ka teistes elu päikselisemat külge. Need, kes toovad 
teistele päikest, ei jää ka ise sellest puutumata. Me saame anda   
hingesoojust  teistele inimestele aga vaid siis, kui rahu ja tasakaal 
valitseb ka meie sisemuses, meie sõnades ja tegudes.

Jõgeval, paigas, kus ilmataat näitab pakasekraade sageli 
enam kui mujal Eestis,  elavad siiski sooja südamega inimesed, 
kes soovivad seda soojust teistelegi jagada.  Siit  suunduvad teed 
igasse Eestimaa paika.  Küllap kandub  täna siit peapiiskopi 
poolt väljakuulutatud rahusõnum edasi üle kogu maa, inime-
selt inimesele, südamest südamesse. Sõnum, mida me täna siin 
jagame, ei vähene jagades, vaid kasvab aina  suuremaks.  Ühe 
küünlaleegiga võib süüdata sadu küünlaid, ilma et küünla eluiga 
sellest väheneks. 

Jõulurahu väljakuulutamine on saanud traditsiooniks. Nii 
toimus  see möödunud aastal ja toimub  taas kord aastal 2008. 
Loodame, et  Jõgevalt alguse saanud tava 
leiab kõigi eestimaalaste poolt järjest soo-
jemat vastuvõttu.  

Täna siin väljakuulutatud jõulurahu 
on ühtlasi kummarduseks nii Eesti Vaba-
riigi 90.   kui ka   Jõgeva linna 70. sünni-
päevale.

Soovin teile kõigile rahulikku jõuluae-
ga, sära silmadesse  ja soojust südamesse!

Naeratame ja maailm  naeratab meile 
vastu.

VIKTOR SVJATÕŠEV,
linnapea

2001. a moodustati Sihtasutu-
se Eesti Rahvuskultuuri Fond 
juurde Jõgeva Linna Fond sisse-
maksega 100 000 krooni, mille 
eesmärgiks on toetada spordielu 
Jõgeva linnas. Samas allkirjastati 
koostööleping Eesti Olümpiako-
miteega, millest lähtuvalt Jõgeva 
linn liitus Eesti Olümpiakomi-
tee toetusprogrammiga, kus 
eesmärgiks on tippsportlaste ja 
tulevikulootuste ettevalmistuse 
stimuleerimine. Eesti Olümpia-
komitee andis Jõgeva linnale 
õiguse kasutada kommertsemb-
leemi ja nimetust “Eesti Spor-
di Toetaja” ja “Sini-must-valge 
kõrgemale”, mis on paigaldatud 
Jõgeva Spordikeskus Virtus pal-
limängude saali seinale.
Aasta jooksul kogunes fondi ka-
pitalilt saadud tulust 8009 kroo-
ni. 
Kuna sihtasutusele ühtegi taot-
lust spordiklubide ega ka era-
isikute poolt ei laekunud, tegi 
Jõgeva Linna Fondi halduskogu 
koosseisus Raul Kull, Kalmer 
Lain, Rainer Võsaste, Viktor 
Nõmm ja allakirjutanu üksmeel-
se otsuse eraldada alafondist 
väljamakseteks Mihkel Kukele 

spordialaseks tegevuseks 8000 
krooni. 
=Mihkel Kukk on lootustandev 
kergejõustiklane, kes 2007. aas-
tal suutis ennast läbi murda Ees-
ti paremikku odaviskes. Mihkel 
jäi 2007. aasta hooaja edetabelit 
juhtima odaviskes. Maailma-
meistrivõistluste B-normatiivist 
jäi tal puudu kõigest 10 cm. 
Mihkel võistleb Jõgeva linna ker-
gejõustikuklubi Harta eest ja on 
saavutanud 2007. aastal mitmeid 
kaalukaid võite kergejõustiku-
võistlustel ning üritab purustada 
2008. aastal uusi rekordeid ja 
ka täita OM normatiivi. Samuti 
mängis ta resultatiivselt Jõgeva 
Tähe jalgpallivõistkonnas ning 
oli selle võistkonna üks eestve-
dajaid.  
Jõgeva Linna Fondi halduskogu 
pöördub üldsuse poole palvega 
annetamada fondi põhikapitali 
suurendamiseks, toetades selle-
ga spordielu ning tunnustades 
meie linna spordi eestvedajaid.    

Rahulikke jõule!

HANNO KOLL,
Jõgeva Linna Fondi halduskogu 

esimees

Jõgeva Linna Fond soovib toeta-
da Mihkel Kuke sporditegevust

Head kaaslinlased!

Jõgeva linnapea kõne tekst jõulurahu väljakuulutamisel.

Armsad kaasmaalased!

Rahusoov on iidne ja üldinimlik. See peitub inimsüdames. Seda 
leidub tervitustes, üleskutsetes ja traditsioonides. Enam kui 350 

aastat tagasi pani kuninganna Kristiina alguse jõulurahu väljakuuluta-
misele Eestimaal. Ta kutsus kõiki meie Issanda ja Lunastaja sünnipäeva 
pühitsema sobiliku hardumusega ja ennast ka muidu rahulikul viisil ülal 
pidama. Lõpetuseks soovis ta kogu riigi elanikkonnale rõõmurikkaid 
jõulupühi ja jõulurahu! 1993. aastal taastas selle kauni tava president 
Lennart Meri. Nüüd on seda  lisaks Tallinnale järgimas paljud linnad ja 
vallad, täna kõlab see sõnum siit Eestimaa südamest kogu rahvale.

Oleme asunud tähistama oma riigi 90. aastapäeva ning jõulu-
rahu väljakuulutamine on ühtaegu eriline sünnipäevakink ja 

oluline sihiseade. Pärime üha rohkem oma juurte järele ja taipame, et 
juurtetus võib olla nii inimhinge kui rahva rahutuse ja enesekaotuse üks 
põhjusi.  Side meie kultuuri kristlike juurtega, esivanemate usuga, suu-
nab meie pilgu  üldinimlikele ja ajatutele väärtustele, millel põhineb elu. 
President Meri sõnadega 1993. aastast: „Jõulurahu hõlmab nii jõulusid, 
mis on taassünni sümbol, kui rahu, mis on inimese lootuse, tuleviku ja 
kultuuri sümbol. Inimesed on kõik erinevad, ometi ühendab meid miski, 
mis on erinevustest suurem, võimsam ja pühalikum.“  See miski väljen-
dub jõuluöö pühaduses ja meie jumalikku algupära uuendavas jõulu-
evangeeliumis, kus öeldakse:

Vaata, ma kuulutan teile suurt rõõmu, mis saab osaks kõigele 
rahvale, sest teile on sündinud Päästja, kes on Issand Kristus.“ 

Hoolimine ja arm, mis on ilmunud jõululapses, taastab meie enesevää-
rikuse, tervendab inimsuhted ja toob rahu. Uue Testamendi kauniks 
tervituseks kujunesid sõnad: “Armu teile ja rahu…” Kas ei võiks me just 
nõnda tervitada üksteist sel jõuluajal ja ka tuleviku Eestis!  Andeksand-
mist, lepitust, hoolimist ja headust vajab iga pere, kogukond ja rahvas 
– kinkigem seda üksteisele!  Saagu Eestist paik, kus vastutulijat kohates 
ei täida südant hirm, vaid rõõm ja rahu.  Jõulurahu on tõeline siis, kui ta 
jätab jälje, muudab meid paremaks, jääb saatma kogu eluks. „Ma ei taha, 
et jõulud ära lõpevad“, olen kuulnud lapsi kuusepuu all kurtmas. Ärgu 
lõppegugi! Jäägu meie juured jõuluevangeeliumisse, siis jääb jõulurõõm 
ja rahu alati meiega.

Kuulutan välja üle-eestilise jõulurahu!     ANDRES PÕDER,
peapiiskop

Professor Arbo Valdma meistrikursuse lõppkontsert Tartu 
linnamuuseumis. Jõgeva muusikakooli klaveriõpilased And-
rei Zevakin (IV kl.) ja Ragnar Kriiska (VII kl) ning nende õpe-
taja Gerda Heinmaa osalevad Saksamaal elava ja töötava prof 
Valdma kursustel juba mitmendat korda. Jõgeva poiste mäng 
on pälvinud ohtralt kiidusõnu, lõppkontserdile 2. detsembril  
pääsesid esinema vaid tublimad.

7.-8. detsembrini toimus Tartu I Muusikakoolis juba kümnes 
Ago Russaku nim noorte pianistide konkurss, millest võttis 
osa üle 40 õpilase erinevatest Lõuna-Eesti piirkonna muusi-
kakoolidest.  Iga-aastane konkurss oli seegi kord edukas Jõ-
geva muusikakooli õpilastele. Andrei Zevakin saavutas oma 
vanusegrupis I koha ja eriauhinna, “Hõbelusika”, mille on välja 
pannud Ago Russaku perekond. Ragnar Kriiska sai III koha 
ja Anna Katt diplomi musikaalsuse eest. Jõgeva muusikakoo-
list osales sel aastal konkursil  6 klaveriõpilast. Pildile on jää-
nud Andrei ja Ragnar koos õp Gerda Heinmaa ja Valentina 
Zevakinaga hetkel, kui oli lõppenud parimate autasustamine 
ja lõppkontsert Tartu raekojas. 

Linnapea kutsel külastas Jõgeva linna Riigikogu I aseesimees 
Kristiina Ojuland. Riigikogu liige külastas B. Alveri muuseu-
mi, linnaraamatukogu, jõuluvana tuba ja päkapikumaad ning 
Jõgeva Ühisgümnaasiumi, kus ta andis  gümnaasiumiastme 
õpilastele kodanikuõpetuse tundi. 

Foto: H.Lindok

Jõgeva linna jõulukuu 
sündmusi on toetanud
Jõgeva Kultuurikeskus
Päkapikud ja  kultuurikollektiivid
Jõgeva Ettevõtjate Klubi
Eesti Pärimusmuusika Keskus
Laiuse Metskond  
Jõgeva Majandusühistu
Laima Eesti AS
SEB Eesti Ühispank
Hansapank
Jõgeva Selver
Jõgevamaa Päästeamet
Hr Ivo Kuusk

Aitäh teile kõigile ja 
kaunist jõuluaega!

Jõgeva Linnavalitsus

Jõuluaega ilmestas meeleolukas jõulukontsert, kus esinesid 
Jõgeva linna puhkpilliorkester, Jõgeva meeskoor Mehis ja 
Jõgeva kammerkoor. Ühislaulu juhatas Merike Katt, klaveril 
saatis Margus Kask.
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Jõuluvana tantsuturniir tõi Jõgevale tasemel tantsupaare kogu 
Eestist.
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Meeldetuletusi jäätmekäitluseks
• Jõgeva Linnavalitsuse korralduste alusel korraldatud 

jäätmeveoga liitumisest erandkorras 2007. a lõpuni vabas-

tatud isikud on kohustatud esitama linnavalitsusele oma 

jäätmekäitluse aruande koos prügila tasumiskviitungite-

ga hiljemalt 31. detsembriks 2007. a. Aruande esitamata 

jätmise korral algatatakse väärteomenetlus. Aruande võib 

esitada ka koos 2008. aastaks erandkorras mitteliitumise 

avaldusega. Vabastada on võimalik vaid neid isikuid, kes 

ise toimetavad oma jäätmed prügilasse. 

• Avalikus kasutuses olevate taaskasutatavate jäätmete 

mahutite asukohad on: Pakendimahutid (segapakend) 

asuvad: Aia 1, Energia tn-Mustvee mnt ristmik, Kalda tn-

Mustvee mnt ristmik, Kivi 1, Mustvee 1b, Mustvee mnt 

parkla, Pae kaupluse parkla, Pargi 2 a, Piiri 2, Piiri 7, Piiri 

9, Põik 1, Puiestee 23, Rohu 2, Rohu 6, Roosi 3a, Suur 12 

(Konsum), Sõnajala tn-Kruusa tn ristmik, Tellise 1,Tellissaare 

5, Turu tn tankla, Tähe 2 Tähe 8, Tähe 10, Tähe 12, Tähe 14, 

Tähe 16.

Vanapaberi ja -papi mahutid: Puiestee 23, Rohu 2, Suur 12 

(Konsum), Tellise 1, Tähe 14.

Linna sotsiaalmajas elanikepuudust ei tunta
SA Jõgeva Linna Sotsiaalmaja 
Jaama tänavas on sihtasutusena 
tegutsenud peaaegu aasta. Kol-
mapäeval korraldati selles avatud 
uste päev, et asjast huvitunud 
saaksid maja ja selle tegevusega 
tutvuda. 

Jõgeva linna sotsiaalmaja, mis 
algselt avati juba 1999. aastal, 
asub endises raudteelaste ühis-
elamus aadressil Jaama tänav 
2B.
“Maja loodi vajadusest aidata 
elamispinnaga neid inimesi, kes 
oma eluga sotsiaalselt toime ei 
tulnud ja linn pakkus seal nen-
dele sotsiaalkortereid,” räägib 
SA Jõgeva Linna Sotsiaalmaja 
juhataja Renee Rumm. Majja 
asutati ka kinnipidamisasutu-
sest vabanenud ja lastekodust 
tulnud inimesi. 
Ülakorrusele on hetkel majuta-
tud kaks perekonda. Ülejäänud 
korterid on väiksemad ja nen-
des elab igaühes kaks inimest. 
Majas on ühisköök ja sektsioo-
ni peale WC. Kolm korterit on 
elamisteenuse pakkumiseks ini-
mestele, kes jõuavad siia maa-
valitsuse vahendusel. Samuti 
on majas kaks turvatuba, kuhu 
majutatakse kiiremas korras abi 
vajavaid inimesi, näiteks tule-
kahju ja perevägivalla ohvreid.
“Kui Jõgeval oleks veelgi sot-
siaalkortereid, siis ka need ei 
jääks tühjaks. Praegu on mit-
meid inimesi linnas elamas 
ajutisel elamispinnal. Kas siis 
tuttavate või sugulaste juures,” 
räägib sotsiaalmaja juhataja. 

 Sotisaalmaja põhitoetajaks on 
Jõgeva linnavalitsus. Asutust 
toetab ka maavalitsus. Sotsiaal-
korteris elavad inimesed mak-
savad ise oma kommunaaltee-
nuste eest, samuti sümboolset 
üüri. Viimatinimetatud rahast 
hoitakse maja korras ja tehakse 
vajaminevaid töid. 
Kui algselt olid majas vaid sot-
siaalkorterid, siis hiljem avati 
maja allkorrusel öömaja, kuna 
linna tekkis inimesi, kellel pol-
nud ööbimsipaika ja kelle töö-
võimetus- või muu pension ei 
võimaldanud normaalset toime-
tulemist.
“Öömaja on vältimatut abi va-
javatele inimestele seadusest 
tulenevalt tasuta. Algselt oli nii, 
et õhtul tulid öömajalised sisse 

ja hommikul läksid välja. Kui  
aga moodustasime sihtasutuse, 
siis korrastasime ruumi, mis on 
sellistele inimestele päevakesku-
seks. Sügistalvisel perioodil saab 
seal kella 11.00-16.00ni aega 
veeta. Algselt hoidsime ruumi 
avatuna ka kevadel ja suvel, kuid 
sel ajal pole inimesi, kes seda 
kasutaks. Mõned on omale siis 
tööotsa leidnud ja  teised veeda-
vad niisama aega,” räägib Rumm 
ja lisab, et kõnesolevate inimeste 
tarvis on olemas ka kööginurk, 
kus nad endile kergemaid eineid 
valmistada saavad. 
Sotsiaalmajas töötavad lisaks ju-
hatajale neli valvetöötajat, kes on 
majas õhtust hommikuni. Lisaks 
nendele on majas ka sotsiaaltöö-
taja. 

Kõik inimesed, olgu nad siis 
öö- või sotsiaalmaja kliendid, 
saavad hoonesse tulles nõusta-
mist. Majja jääjatele toimuvad 
jätkunõustamised. 
“Ühe uue teenusena aitame 
inimesel tema olemasolevate 
võimaluste piires kokku panna 
tema eelarve. Paljud majja tu-
lijatest on sellised, kes saavad 
küll  töövõimetus- või muud 
pensioni, kuid kellel oma elu-
viiside tõttu on tekkinud võlad. 
Olgu see siis telefoniteenuse või 
korteriüürivõlg, ära tuleb see 
ikka  kord maksta. Tavaliselt on 
asi juba kohtutäituri kätte jõud-
nud,” räägib asutuse juhataja. 
Järgmisel aastal soovitakse ha-
kata majas töötutele nõustamist 
ja abi pakkuma. Juba sel aastal 
on viiele inimesele korraldatud 
nn tööharjumusteenust. Samu-
ti tahetakse tegeleda ka mööbli 
taastamisega. Nii jõuaks kodu-
des mittevajalikuks osutunud 
mööbel sotsiaalmajja, kus see 
üle värvitakse ja korda tehakse. 
Küllap leiaks nii mõnigi vana 
mööbliese endale seeläbi uue 
omaniku.
“Hetkel on meil puudus ruumist, 
kuhu me neid asju esialgselt la-
dustada saaksime. Riiete poolelt 
aga tegutseme aastaringselt,” 
räägib Rumm ja lisab, et riided, 
mis sotsiaalmajale on toodud ja 
tuuakse, vaadatakse kohapeal 
üle, pestakse puhtaks ja kohen-
datakse, kui vaja. Seejärel saavad 
abivajajad neid kandma hakata. 

ÜLLE LÄTTE

Avatud uste päeval tervitasid saabujaid sotsiaalmaja töötajad (pildil 
paremalt) Malvi Parts, Silvi Kerb, Renee Rumm ja Endel Puusta. 
Esireas seisab sotsiaalmaja elanik, alati rõõmsameelne Margit.

Jõgeva Kammerkoor soovib Jõgeva linnarahvale

rahulikku ja helget jõuluaega

ning rõõmu- ja laulurohket 

uut aastat!

          Igasse päeva killuke muusikat!

rahulikku ja helget jõuluaega

          Igasse päeva killuke muusikat!



ÜLEVAADE novembri- ja detsembrikuu ISTUNGITEST

JÕGEVA LINNAVALITSUS

19. novembri istungil:
1) väljastati ehitusluba aktsiaseltsile 
Eltel Networks kaubanduskeskuse 
Suur 19/21 sidevarustuse ehitami-
seks, osaühingule Jaotusvõrk linna 
jäätmejaama Toominga 32 välis-
elektrivõrguga liitumisühenduse 
ehitamiseks, korteriühistule Aia 15 
elamu rekonstrueerimiseks;
2) tunnistati edukaks hanke „Virtuse 
ja seda ümbritseva maa-ala geo-
deetilisele mõõdistustööle koos 
kaevude uurimisega L-Est 97 koordi-
naatide süsteemis DWG formaadis” 
aktsiaseltsi K&H pakkumine;
3) otsustati jätta algatamata kesk-
konnamõju hindamine projektis 
„Tehniline abi Põltsamaa ja Pedja jõe 
piirkonna veemajandusprojektide 
ettevalmistamiseks”;
4) otsustati eraldada reservfondist 
raha Maimu Valdmanni ja Lianne 
Saage-Vahuri premeerimiseks.

26. novembri istungil:
1) otsustati maksta sünnitoetust ka-
hele Jõgeva linna lapsele;
2) määrati hooldaja ühele isikule;
3) lõpetati ühe isiku hooldus;
4) anti sotsiaalkorteri kasutamisõi-
guse kahele isikule;
5) väljastati kasutusluba elamule 
Suur 57;
6) väljastati ehitusluba aktsiaseltsi-
le Jõgeva Elamu elamu Pargi 13a 
välispiirete rekonstrueerimiseks ja 
korteriühistule Kivi 5 elamu rekonst-
rueerimiseks;
7) anti nõusolek Jõgeva Kultuuri-
keskusele avalike ürituste „Puupäev”, 
„Esimese, teise, kolmanda ja nel-
janda advendiküünla süütamine”, 
„Jõulurahu väljakuulutamine Eestile” 

ning „Uusaastatervitus” korraldami-
seks;
8) otsustati maksta Sirje Naritsale 
lisatasu;
9) kinnitati jõulukaunistuste hinda-
mise ja tunnustamise kord;
10) vaadati läbi ja esitati linnavoliko-
gule määruse eelnõu „Jõgeva linna 
eelarvest korterelamute õuealade 
korrastamiseks toetuse andmise 
kord”;
11) otsustati eraldada reservfondist 
raha Jõgeva Linnavarale jõulukau-
nistuste soetamiseks;
12) muudeti lasteaia Rohutirts ala-
eelarvet.

3. detsembri istungil:
1) otsustati maksta Mare Suvistele ja 
Merike Katile lisatasu;
2) otsustati maksta sünnitoetust 
ühele Jõgeva linna lapsele;
3) lõpetati ühe isiku hooldus;
4) vaadati läbi ja esitati linnavoliko-
gule määruse eelnõu „Jõgeva linna 
eelarvest makstavate lapse  sünni-
toetuse ja esimesse klassi astuva 
lapse toetuse suuruse määramine”;
5) väljastati ehitusluba Gennadi 
Randojale korteri Nurme 1-4 laien-
damiseks ja osaühingule Põltsamaa 
Vallavara Jõgeva-Põltsamaa 16 bar 
rõhuga gaasitorustiku, asukohaga 
Jõgeva linn, püstitamiseks;
6) väljastati kasutusluba Jõgeva valla 
Õuna küla ühisveevärgile ja -kanali-
satsioonile, asukohaga Tallinna mnt 
Jõgeva linnas ja teekasutusluba Piiri 
pargi kergliiklusteele;
7) vaadati läbi ja esitati linnavoli-
kogule järgmiste otsuste eelnõud: 
„Jõgeva Linnavalitsuse hallatava 
asutuse  Jõgeva Linnavara tegevuse 

lõpetamine”, „Jõgeva linnas Tallinna 
mnt 11a kinnistu detailplaneeringu 
koostamise algatamine”, „Jõgeva lin-
nas Jõe, Staadioni ja Roosi tänavate 
vahelises kvartalis hoonestamata 
maa-ala detailplaneeringu kehtes-
tamine”, „Linnavara mahakandmine”, 
„Jõgeva linna 2007. aasta 4. lisaeel-
arve vastuvõtmine ja eelarve muut-
mine”;
8) muudeti linnavalitsuse 20. sep-
tembri 2004. a korraldust nr 394 
„Maa ostueesõigusega erastamine”;
9) otsustati maksta Vello Ründvale 
lisatasu;
10) kanti maha linnavara.

6. detsembri istungil:
kinnitati Jõgeva Kultuurikeskuses 
müüdavate jõuluvana sümboolika-
ga trükiste hinnakiri.

10. detsembri istungil:
1) lõpetati ühe isiku sotsiaalkorteri 
kasutamisõigus;
2) otsustati eraldada reservfondist 
raha raamatu „Jõgeva 70” koostami-
seks, folklooriseltsile Jõgevahe  pere  
rahvariiete ostmiseks, EELK Jõgeva 
Kogudusele oreli transpordikulude 
katteks;
3) kanti maha Lasteaia Rohutirts val-
duses olev linnavara;
4) muudeti Jõgeva Linnavalitsuse, 
Jõgeva Linnavara, Jõgeva Kunsti-
kooli ja Jõgeva Kultuurikeskuse ala-
eelarvet;
5) tunnistati edukaks riigihanke 
„Jõgeva Külmalinna teemapargi 
perspektiivse väljaarendamise kava 
koostamine” osaühingu Continuum 
Group pakkumus;
6) otsustati maksta lisatasu Anne 

Nurmikule, Taisto Liivandile ja Reet 
Kikkasele;
7) väljastati ehitusluba osaühingule 
SABAKONN kauplusehoone Suur 42 
püstitamiseks ja ehitise teenindami-
seks vajalike rajatiste ehitamiseks.

12. detsembri istungil:
vaadati läbi Jõgeva linna 2008. a eel-
arveprojekti muudatusettepanekud.

17. detsembri istungil:
1) otsustati maksta sünnitoetust kol-
mele Jõgeva linna lapsele;
2) otsustati maksta lisatasu Jüri Toi-
dule ja Liivi Noodlale;
3) väljastati ehitusluba Krista Liivale 
korteri Tähe 16-51 rekonstrueerimi-
seks ja osaühingule Disain&A-Töö 
kauplus-teenindushoone Pargi 13 
rekonstrueerimiseks;
4) anti kirjalik nõusolek Aide Rannale 
kõrvalhoone Staadioni 7 püstitami-
seks;
5) otsustati arvele võtta munitsipaal-
maa Aia 34, Aia 34b, Aia 34c, Aia 40, 
Jaama 2b, Mustvee mnt 1c, Suur 
24, Rohu 10, Rohu 10a, Lai 9, Piiri 1 
ja Tähe 18 ning anda nimetatud ka-
tastriüksused üle Jõgeva Linnavara 
valdusse; 
6) otsustati põhjendatud avalduse 
esitanud jäätmevaldajad lugeda 
erandkorras mitteliitunuks korralda-
tud jäätmeveoga Jõgeva linnas;
7) otsustati võõrandada Jõgeva 
linna omandis ja gümnaasiumi val-
duses olev väikebuss Renault Trafic 
ning ühisgümnaasiumi valduses 
olev väikebuss Mitsubishi L 300.

HELENA STEPANOV,
linnavalitsuse peaspetsialist 

776 6512

ÜLEVAADE
22. novembril 2007. a toimunud 21. istungist.

Istungil osales volikogu 19 liikmest 15 

1. Võeti vastu määrus, millega kehtestati maamaksust vabastamise kord 
2008. aastal. Nimetatud korra alusel vabastatakse 2008. aastal maamak-
sust Jõgeva linnas elavad pensionärid ja represseeritud nende isikute 
kasutuses olevalt elamumaalt kuni 0.1 ha ulatuses. Avaldusi maamaksust 
vabastamiseks saab linnavalitsusele esitada kuni 25. jaanuarini 2008. a. 
Isikud, kes on avaldused esitanud 2005-2007. aastal, uut avaldust esitama 
ei pea.
2. Võeti vastu otsus Suure, Kesk, Pargi ja Lao tänavate vahelises kvartalis 
asuva hoonestamata maa-ala detailplaneeringu kehtestamiseks. 
3. Võeti vastu otsus võõrandada otsustuskorras tasuta kinnistu, registriosa 
nr 2492035, väärtusega 1 336 941,45 krooni, asukohaga Jaama 2b Jõgeva 
linnas, sihtasutusele Jõgeva Linna Sotsiaalmaja.
4. Võeti vastu otsus võõrandada otsustuskorras tasuta kinnistu, registriosa 
nr 2333235, väärtusega 14 638 694 krooni, asukohaga Aia 40 Jõgeva 
linnas, sihtasutusele Jõgeva Sport.
5. Võeti vastu otsus võõrandada enampakkumise korras Jõgeva linna 
omandis ja Jõgeva Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühisgümnaasiumi valduses 
olevad 1993.-94. aastast kasutusel olnud ja tänaseks amortiseerunud kaks 
väikebussi. Uued bussid soetati koolidele käesoleva aasta juulikuus.
6. Võeti vastu Jõgeva linna 2007. a 3. lisaeelarve ja eelarve muutmine 
tulude-kulude tasakaalus 6,68 mlj kr (võimalik tutvuda Jõgeva linna 
veebilehel: http://www.jogevalv.ee/ )
7. Toimus Jõgeva linna 2008. a eelarve 1. lugemine. Eelarve on kavas 
vastu võtta 20. detsembril 2007. a toimuval volikogu istungil. (Eelarve 
projektiga on võimalik tutvuda Jõgeva linna veebilehel: http://www.
jogevalv.ee/ ).
8. Toimus Jõgeva linna ja Jõgeva valla ühise hariduse arengukava projekti 
aastateks 2008-2012 1. lugemine. Arengukava avalikustamise ajaks 
kehtestati 03.-31. detsember 2007. a. Ettepanekute esitamise tähtajaks 
määrati 31. detsember 2007. a. Avalik arutelu toimub 03. jaanuaril 2008. 
a kell 15.00 linnavalitsuse saalis. (Arengukava projektiga on võimalik 
tutvuda Jõgeva linna veebilehel: http://www.jogevalv.ee/ ). 
9. Päevakorrapunkti „Mitmesugust, informatsioonid” juures kuulati ära 
linnavalitsuse vastused volikogu liikme Toomas Vahuri eelmisel istungil 
esitatud arupärimisele ja linnavalitsuse informatsioon Jõgeva linna 
üldisest liiklusalasest olukorrast. 
Lepiti kokku, et volikogu järgmine korraline istung toimub 20. detsembril 
2007. a.

JAAN JÄRV,
linnavolikogu kantseleijuhataja

776 6560

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU

Lasteaia Rohutirts pere
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JÕGEVA LINNAVOLIKOGU TEATED

JÕGEVA LINNAVOLIKOGU
võttis vastu 22.11.2007 määruse nr 7
“Jõgeva linna maamaksust vabastamise kord 2008. aastal”.
Pensionäride, represseeritute ja puuetega inimeste avaldusi 
võetakse vastu kuni 25. jaanuarini 2008.
Isikud, kes esitasid avalduse aastatel 2005-2007, ei pea uut 
avaldust esitama.

TÄNUAVALDUS
1. detsembril puupäeval  Jõgeva lasteaedadele 
toimunud puukujude valmistamist toetasid:
Agrochema Eesti OÜ  Raimondas Zdančius 
Moreen OÜ  Maurer Juss   
AS Stora Enso Mets  Marek Kase   
A. Tammel  AS   Arvi Tammel   
Jõgeva Ehitus AS  Tiit Saarva  
OÜ JYKY   Elmut Aasma 
AA Elekter OÜ   Tarmo Pügi   
Eesti Metall OÜ  Eva Pedjak 
KSK Jõgeva   OÜ Veiko Peldes 
ANK. Met  OÜ   Ruut Peets   
OÜ Ojaken   Villu Oja  
AS Vooremaa Teed  Aivar Aigro  
OÜ Juta & Kaido  Kaido Lehtla  
OÜ Starmaster  Kaido Valdmann 

JÕGEVA LINNAVALITSUSE TEATED

Austatud Jõgeva linna ja valla elanikud!
On valminud Jõgeva linna ja Jõgeva valla hariduse arengu-

kava projekt aastateks 2008-2012. Kutsume teid avaldama 

oma mõtteid hariduse edasiste arengusuundade kohta Jõ-

geva piirkonnas. Arengukavaga on võimalik tutvuda Jõge-

va linna ja Jõgeva valla veebilehtedel ning omavalitsuste 

kantseleides. Oleme tänulikud teie arvamuste ja mõtete 

eest. Kirjalikke ettepanekuid saab saata või tuua Jõgeva 

linnavalitsusse, Jõgeva vallavalitsusse või saata e-kirjaga 

aadressil info@jogevalv.ee või info@jogevavv.ee.  

Alates 01.jaanuarist 2008
Koolid
Õpilaste toiduraha ja muud tasud palume kanda allpool märgitud Jõge-
va Linnavalitsuse arvelduskontodele. Selgitustes näidata ära kooli nimi, 
õpilase nimi, klass ja mille eest tasutakse (toiduraha, ringitasu jne).

Lasteaiad
Osalustasu, õppemaks ja toitlustustasu tasuda allpool märgitud Jõgeva 
Linnavalitsuse arvelduskontodele. Selgitustes näidata ära lasteaia nimi, 
lapse nimi ja rühm. Kui lepingud on sõlmitud, esitab Jõgeva Linnavalit-
sus arve, mille alusel toimub tasumine.

Huvialakoolid
Kuni lepingute sõlmimiseni toimub õppetasu maksmine Jõgeva Linna-
valitsuse arvelduskontodele. Selgitustes näidata ära kooli nimi, õpilase 
nimi ja klass. Kui lepingud on sõlmitud, esitab Jõgeva Linnavalitsus arve, 
mille alusel toimub tasumine.

Jõgeva Linnavalitsuse arvelduskontod:
Hansapank  1120155067
SEB Eesti Ühispank 10102021814008

Tähelepanu, õpilased ja lapsevanemad!
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27. detsembril kell 17.00 

JÕULUKONTSERT
Jõgeva Muusikakoolis

Esinevad kooli vilistlased Triinu Kull 
(klaver) ja  Kadri Tegelmann (laul)

18. - 19. jaanuaril Jõgeva Gümnaasiumis
Betti Alverile pühendatud luulepäevad 

“TUULELAPSED”

18. - 19. jaanuaril Jõgeva Gümnaasiumis
Betti Alverile pühendatud luulepäevad 

“TUULELAPSED”

Avalik arutelu toimub Jõgeva Linnavalitsuse saalis

 3. jaanuaril 2008 kell 15.00. 
Kes selleks kellaajaks tulla ei saa, kuid oma mõtteid siiski avaldada soovib, see 
võib aruteluga liituda ka hiljem. Jõgeva Linnavalitsuse töötajad on planeeri-

nud kohaloleku kuni kella 18.00ni. HELLE KAJASTE,
linnavalitsuse haridustöö 

peaspetsialist
776 6506
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